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گروه خبری  //   
اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون   
و  تالارها  بازگشایی  از  کرمان  استاندار 
کرمان صرفاً برای تهیه  سالن های پذیرایی 

و چینش غذا خبر داد.
صادق  محمد  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
بصیری صبح سه شنبه در جمع خبرنگاران 

سالن های  و  تالارها  کرونا  مدیریت  استانی  ستاد  تصمیم  اساس  بر  کرد:  اظهار 
سر  از  را  خود  فعالیت  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  با  می توانند  کرمان   پذیرایی 

بگیرند.
وی با اشاره به اینکه این بازگشایی فقط شامل تهیه و سرو غذا است، افزود: همچنین 

موزه ها و امکان تاریخی هم بازگشایی شده اند.
کارمندان  گفت: از ۱۰ خرداد تمامی  کارمندان در ادارات هم  بصیری در خصوص حضور 
کار خود حضور داشته باشند. این دستورالعمل شامل حال افراد دارای  باید در محل 

کرونا نمی شود. بیماری زمینه یا علائم 
گفت: همچنین امتحانات پایه نهم  کرمان  معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار 

به صورت مجازی برگزار می شود.
کز بازی های رایانه ای نیست،  بصیری با اشاره به اینکه در حال حاضر امکان بازگشایی مرا

کنونی فعالیت دست فروشان به صلاح نیست. گفت: در شرایط 

 گروه خبری  // 
 دریاچه پریشان در استان فارس همچنان 
در خشکی به سر می برد و چاه ها هنوز هم 
آب های موجود در منطقه را به زمین های 

کشاورزی می رسانند.
دلیل  به  اخیر  مدت  چند  طی  که  حالی  در   
استان  دریاچه های  تمام  مناسب  بارشهای 
آبگیری  کافتر  و  بختگان  جمله  از  فارس 
یکی  عنوان  به  پریشان  دریاچه  اما  اند  شده 
کشور  شیرین  آب  دریاچه های  مهمترین  از 

همچنان خشک است.
مهم  دریاچه های  از  یکی  پریشان  دریاچه 
کشور به شمار می رود که به دنبال خشکسالی 
شده  خشک  کاملًا  اخیر  سال  چند  طی 
این  از  شنگ  جمله  از  حیوانی  گونه های  و 

دریاچه رفتند.
در  پریشان  دریاچه  که  مدت  این  طی 
خشکی  به  رو  فارس  کازرون  شهرستان 
را  رویداد  این  اصلی  دلیل  همگان  رفت، 

خشکسالی های پی درپی معرفی می کردند.
تالاب  خشکی  روند  در  گرچه  ا خشکسالی 
پریشان سهم چشمگیری داشت اما عوامل 
که در این مشکل نقش آفرینی  دیگر نیز بودند 

داشتند. یکی از این عوامل چاه های اطراف 
باعث می شد سفره های آب  که  بود  دریاچه 

کند. زیرزمینی منطقه روز به روز افت 
و  کارشناسان  اخیر  مدت  چند  طی 
دوستداران محیط زیست نسبت به وضعیت 
اظهار  و  کرده  نگرانی  اظهار  پریشان  دریاچه 
که در صورت ادامه این روند دریاچه  داشتند 
با یک بحران زیست محیطی روبه رو خواهد 

شد.

اخیر  بارندگی های  اینکه  وجود  با  حال 
افزایش  گذشته  سال های  به  نسبت  استان 
بختگان  دریاچه  اما  داشته  چشمگیری 
بر  امر  کارشناسان  و  است  خشک  همچنان 
که دلیل اصلی آن وجود چاه های  این باورند 
مجاز و غیرمجاز در اطراف این دریاچه است 
آب های  ایستای  سطح  کاهش  باعث  که 

زیرزمینی شده است.
محیط  کل  اداره  فنی  معاون  میان  این  در 
گو با خبرنگار  گفت و  زیست استان فارس در 
دریاچه  خشکی  از  نگرانی  اظهار  ضمن  مهر 
سال  چند  طی  متأسفانه  گفت:  پریشان 
گذشته وجود چاه های مجاز و غیرمجاز بدون 
مشکلات  رویه  بی  برداشت های  و  نظارت 
عدیده ای را برای این دریاچه به وجود آورده 

است.
بی  برداشت های  افزود:  مرادی  الله  نبی 
کاهش  باعث  زیرزمینی  آب های  از  رویه 
که با وجود  گونه ای  سطح ایستایی شده به 
همچنان  دریاچه  این  مناسب  بارش های 

خشک است.

کید بر اینکه باید نظارت قوی بر روی  وی با تا
گفت:  شود،  انجام  زیرزمینی  برداشت های 
دریاچه  اطراف  در  زیادی  مجاز  چاه های 
برای  نظارتی  هیچگونه  که  است  پریشان 
انجام  آنها  روی  بر  برداشت  میزان  کنترل 
استان  زیست  محیط  فنی  نمی شود.معاون 
چاه های  این  بر  علاوه  کرد:  بیان  فارس 
غیرمجاز نیز بلای جان دریاچه پریشان شده 
و افراد بدون هیچگونه ملاحظه ای اقدام به 

کشاورزی می کنند. برداشت آب برای 
موتورهای  حاضر  حال  در  گفت:  مرادی 
روشن  ساعته   ۲۴ پریشان  اطراف  چاه های 
انتظار  نمی توان  وضعیت  این  با  و  است 

که دریاچه احیا شود. داشت 
ذی  دستگاه های  همکاری  خواستار  وی 
آب های  از  برداشت  میزان  کنترل  برای  ربط 
راستا  این  در  کرد:  کید  تا و  شد  زیرزمینی 
ضروری است جهادکشاورزی و آب منطقه ای 
آب  رویه  بی  برداشت  از  و  شده  کار  وارد 

جلوگیری کند.
محیط  حوزه  فعال  یک  رابطه  این  در 
علل  چاه ها  حفر  است  معتقد  نیز  زیست 
اخیر  سال های  در  دریاچه  خشکی   اصلی 

بوده است.
تمام  که  زمانی  تا  افزود:  کاظمینی  کبر  ا علی 
چاه های غیر مجاز پر نشود و چاه های مجاز 
نشود  مواجه  برداشت  محدودیت  با  نیز 
بارندگی ها و آب های جاری شده در پریشان 
بر  زیادی  تأثیر  تالاب  وضعیت  بر  نمی توان 

گذارد. جای 
که از سطح  وی ادامه داد: همین میزان آب 
مصارف  برای  زیرزمینی  آب های  سفره 
کشاورزی استفاده می شود مربوط به حقابه 
و  نشده  آن  وارد  که  است  پریشان  دریاچه 

حیات تالاب را به خطر می اندازد.

   

گروه خبری  //   
معاون رئیس  جمهور و رئیس سازمان برنامه  
گفت: دو قطعه از سه قطعه  کشور  و بودجه 
سال  پایان  تا  زاهدان«   - »چابهار  آهن  راه 

جاری تکمیل می شود.
نوبخت  محمدباقر  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 

اظهار  زاهدان  فرودگاه  در  بلوچستان  و  سیستان  به  ورود  از  پس  امروز  ظهر  از  پیش 
دولت  دارد  اولویت  و  مهم  طرح های  از  یکی  زاهدان«   - »چابهار  آهن  خط  داشت: 
کشور ریلی  شبکه  به  را  کشور  اقیانوسی  بندر  تنها  می تواند  که  است  امید  و   تدبیر 

کند.  متصل 
 - »چابهار  آهن  راه  طرح  داد:  ادامه  چابهار  بندر  استراتژیک  جایگاه  به  اشاره  با  وی 
زاهدان« در سه قطعه »چابهار- ایرانشهر«، »ایرانشهر - خاش« و »خاش - زاهدان« در 
که به امید خداوند در دهه فجر امسال قطعه »زاهدان - خاش« به  حال انجام است 

شبکه ریلی کشور متصل می شود.
ایرانشهر«   - »چابهار  قطعه  اینکه  به  اشاره  با  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
انجام  برنامه ریزی  طبق  داد:  ادامه  می شود،  تکمیل   ۹۹ سال  پایان  تا  نیز 
بهره برداری  مرحله  به  آینده  سال  خرداد  تا  نیز  خاش«  »ایرانشهر-  قطعه   شده 

می رسد.
وی با اشاره به اینکه بیش از ۴ هزار میلیارد تومان به این طرح اختصاص یافته است، 
اتمام  کیلومتر این مسیر به  آینده تمام ۷۳۰  تا خرداد ماه سال  کرد: ان شاالله  تصریح 

خواهد رسید و موجب تحولی عظیم در استان سیستان و بلوچستان می شود.

معاون رئیس  جمهور:

۲ قطعه از راه آهن »چابهار - زاهدان« تا پایان 
امسال تکمیل می شود

 دریاچه پریشان در استان فارس همچنان در 
خشکی به سر می برد و چاه ها هنوز هم آب های 

کشاورزی می  موجود در منطقه را به زمین های 
که طی چند مدت اخیر به دلیل  رسانند. در حالی 

بارشهای مناسب تمام دریاچه های استان فارس از 
کافتر آبگیری شده اند اما دریاچه  جمله بختگان و 
پریشان به عنوان یکی از مهمترین دریاچه های آب 

شیرین کشور همچنان خشک است.

دریاچه پریشان همچنان خشک

معاون استاندار کرمان:

تالارها و سالن های پذیرایی کرمان بازگشایی شد

ــار
بـــــ

اخ

کرمان پایش شد کلونی زنبور عسل در استان   ۹۰۰۰

گناوه مهار شد آتش سوزی انبار ضایعات در 
 مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری گناوه گفت: آتش سوزی در انبار ضایعات در گناوه با تلاش نیروهای 
گناوه با تلاش بی  گفتگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: آتش سوزی در یک انبار ضایعات در  آتش نشانی اطفا شد.ولی سیفی در 
وقفه نیروهای آتش نشانی اطفا شد.مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری گناوه افزود: این آتش سوزی از 
ساعت ۱۵ و ۲۰ دقیقه روز دوشنبه آغاز و تا ساعت ۱۸ اطفا شد.وی ادامه داد: علت این آتش سوزی هنوز به طور قطع مشخص 
گناوه افزود:، خوشبختانه در این  نیست و در دست بررسی است.مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 

گذاشت. کسی صدمه جانی وارد نشده ولی خسارات مالی برجا  حادثه به 

آیت الله موسوی جزایری:

معضل بی آبی غیزانیه بارها تذکرداده شد

گروه خبری  //   
نماینده مردم خوزستان در مجلس شورای 
بخش  در  بی آبی  معضل  گفت:  اسلامی 
غیزانیه اهواز را بارها به مسئولان تذکر داده 
سپرده  فراموشی  به  چرا  نمی دانم  ولی  بود 

شد.
جزایری  موسوی  محمدعلی  سید  آیت الله 

اظهار  اهواز  غیزانیه  بخش  در  بی آبی  مشکل  خصوص  در  مهر  خبرنگار  با  گفتگو  در 
مطرح  انقلاب  اوایل  از  و  دارد  طولانی  سابقه  متأسفانه  غیزانیه  مردم  آب  مشکل  کرد: 
فراموش چرا  نمی دانم  ولی  می دادیم  تذکر  مربوطه  مسئولان  به  مکرر  هم  ما   بود 

 می کردند.
که  حساسیتی  با  مرتبه  این  امیدواریم  کرد:  عنوان  خوزستان  علمیه  حوزه های  زعیم 

مسئولان فعلی دارند معضل آب به صورت اساسی حل شود.
به  آب رسان  تانکرهای  با  مسئولان  است  لازم  گفت:  جزایری  موسوی  آیت الله 
انجام قوت  با  را  آب رسانی  غیزانیه  منطقه  به  آینده  هفته  دو  تا  جهادی   صورت 

باید  این دو هفته )طبق وعده های داده شده( ان شاءالله مشکل آب  از  بعد  و   دهند. 
صورت جدی و اساسی حل شود.

نماینده خوزستان در مجلس خبرگان رهبری بیان کرد: همچنین منتظر گزارش اقدامات 
انجام شده مسئولان ذی ربط در این خصوص هستم.

 گروه خبری  // 
کرونا به  جانشین استاندار فارس در ستاد استانی مدیریت 
افزایش میران سفرها به این استان و شهر شیراز در روزهای 
وضعیت  تبدیل  برای  خطری  زنگ  را  آن  و  اشاره  گذشته 

کرد. کروناویروس به قرمز ارزیابی  شیوع 
گفت: با مصوبه ستاد  گفت وگو با ایسنا،  عبدالرضا قاسمپور در 
رعایت  به  منوط  صنوف  تمام  تقریبا  کرونا،  مدیریت  ملی 
کردند  کامل پروتکل های بهداشتی امکان آغاز فعالیت را پیدا 
رعایت  و  فعالیت  روند  بر  دقیق  شکل  به  نظارت ها  گرچه  ا

دستورالعمل ها انجام می شود.
مجموعه های  نظیر  گردشگری  کن  اما بازگشایی  اشاره  با  او 
بر  به نظارت  اداره متولی ملکف  افزود:  نیز  سعدیه و حافظیه 
بازدیدکنندگان  سوی  از  ویژه  به  پروتکل ها  رعایت  چگونگی 
با  که  کند  توصیه  نیز  گردشگران  و  مسافران  به  باید  و  است 
از یک مکان  بازدید  به  اقدام  اجتماعی  گذاری  فاصله  رعایت 

کنند. تاریخی، فرهنگی و ... 
کرونا  مدیریت  استانی  ستاد  در  فارس  استاندار  جانشین 
کن  اما متولیان  و  اندرکاران  دست  سوی  از  کرد:  خاطرنشان 
گردشگری برای بازگشایی  کز اقامتی و  گردشگری، هتل ها، مرا

ملی  ستاد  اخیر  مصوبه  با  که  بودیم  فشار  تحت  کن  اما این 
کشور مجاز  این صنف هم در سراسر  فعالیت  کرونا،  مدیریت 

شده است.
قاسمپور با بیان اینکه در حال حاضر نه تنها استان فارس بلکه 
نیست،  مهیا  بازدید  و  دید  و  مسافرت  برای  شرایط  کشور  در 
گر شهروندان در شیراز و سایر نقاط فارس  کرد: قطعا ا تصریح 
کرده یا قصد سفر دارند،  که اقدام به سفر  و دیگر هموطنانی 
وضعیت  نکنند،  رعایت  را  پروتکل ها  و  بهداشتی  مسائل 
کروناویروس، در فارس هم تجربه  خوزستان در موضوع شیوع 

 خواهد شد.
این  زمانی  چه  تا  نیست  مشخص  که  آنجا  از  داد:  ادامه  او 
کم باشد، لذا  کشور و به تبع آن استان فارس حا وضعیت در 

باید به رعایت دستورالعمل ها پایبند بود. 
به عنوان مثال؛ حرم مطهر امام رضا)ع( بازگشایی شده و شاهد 
نیست  انتظار  از  دور  و  هستیم  زائرین  از  زیادی  تعداد  حضور 
جدی مشکلات  دچار  هم  مذهبی  مقدس  مکان  این  در   که 

 شویم.
معاون استاندار فارس از مردم خواست حسب ضرورت، سفر 
که شاهد روند  گر چه چند روز است  کرد: ا انجام شود و اضافه 

کرونا در استان فارس هستیم  نزولی تعداد مبتلایان به ویروس 
جای  اما  است  صعودی  روند  شهرستان ها  از  بعضی  در  اما 
خوب  استان های  از  فارس  هم  هنوز  که  چرا  نیست،  نگرانی 

کشور در مدیریت این بیماری محسوب می شود.
کاهش تردد و تعداد اتوبوس های برون  قاسمپور همچنین به 
شهری فارس به مقصد استان خوزستان اشاره و با بیان اینکه 
در حال حاضر تعداد این اتوبوس ها از ۲۰ دستگاه به ۴ دستگاه 
که  کرده ایم  اعلام  نیز  شیراز  فرماندار  به  افزود:  یافته،  کاهش 
کنترل  غرب  جنوب  و  جنوب  از  کلانشهر  این   ورودی های 

شود.

کرونا است افزایش سفرها زنگ خطری برای صعودی شدن 

گروه خبری  //    
کلونی زنبور  کرمان از پایش ۹ هزار  مدیرکل دامپزشکی شمال استان 

عسل در شمال این استان خبر داد.
 حسین رشیدی پیش از ظهر سه شنبه در جمع خبرنگاران با اشاره 
اظهار  کرمان  استان  های  زنبورستان  بر  دامپزشکی  دقیق  نظارت  به 
انجام عسل  زنبور  بیماری های  کنترل  منظور  به  اقدام  این   کرد: 

 می شود.
وی با اشاره به بررسی مسائل بهداشتی، مدیریتی و فصلی زنبورستان 
از ۹  گذشته به منظور بررسی بیماری های زنبور بیش  ها افزود: سال 

کلونی در استان پایش شد. هزار 

کاراپیس و  گفت: بر این اساس میزان آلودگی واروا، نوزما، آ رشیدی 
کندوهای عسل سطح استان مورد بررسی  لوک آمریکایی و اروپایی در 

گرفت. قرار 
گذشته خبر داد  وی از نمونه برداری از حدود ۷۰ زنبورستان طی سال 
گفت: بر اساس پایش های انجام شده وضعیت آلودگی زنبورستان  و 

کرمان بسیار مطلوب است. های استان 
کاراپیس از  وی با اشاره به اینکه در این پایش های عامل بیماری آ
هیچ زنبورستانی جدا نشد، بیان کرد: همچنین میزان آلودگی کندوها 
به سایر بیماری های زنبور نظیر واروا، نوزما و لوک آمریکایی و اروپایی 

کم بود.


